
پورتو برای اولین بار قهرمان لیگ کاپ پرتغال شد

جامی دیگر در ویترین افتخارات طارمی
تیم های اسپورتینگ و پورتو یکشنبه شب در دیداری فوق العاده حساس 
و مهــم در اســتادیوم دکتر ماگالهیز پســوآ دیدار فینــال رقابت های لیگ 
کاپ پرتغــال موســوم بــه آلیانــز کاپ را برگــزار کردنــد کــه ایــن دیــدار با 
برتــری 2 گله پورتــو و قهرمانی این تیــم به پایان رســید. مهدی طارمی، 
مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان از ابتدا در ترکیب پورتو حضور داشت 
و در دقیقه 90+4 تعویض شــد. در این مســابقه اســتفان اوســتاکویو )10( 
و ایــوان مارکانــو )86( برای پورتو گلزنــی کردند و پائولینیــو، بازیکن تیم 
اســپورتینگ لیســبون در دقیقــه 76 بــا کارت قرمز داور از زمین مســابقه 
اخــراج شــد. پس از ایــن دیدار طارمــی به همــراه بازیکنان پورتو جشــن 
قهرمانــی را برپا کردند. پورتو از زمان تأســیس لیگ  کاپ پرتغال )فصل 
08-2007( حتی یکبار هم موفق به فتح آن نشــده بود و یکشنبه شب با 
شکســت اسپورتینگ توانســت به طلسم 16 ســاله پایان بخشیده و مقام 
قهرمانــی لیــگ کاپ پرتغال را نیز به آرشــیو افتخارات خــود اضافه کند. 
ایــن قهرمانی برای مهــدی طارمی هم از اهمیت ویــژه ای برخوردار بود 
چــرا کــه با کســب آن، مهاجم ایرانــی پورتو حالا صاحب همــه جام های 
فوتبال باشگاهی در پرتغال است. پورتو در حالی بعد از 16 سال به اولین 
قهرمانی خود در لیگ کاپ دست یافت که با 30 قهرمانی در سوپر لیگ 
پرتغال، رکورددار اســت. ایــن تیم همچنین 18 بار جــام حذفی پرتغال 
را بــرده اســت. آبی های فوتبال پرتغــال در طول حیات 130 ســاله خود، 

ســابقه کســب دو عنــوان قهرمانی در لیــگ قهرمانان اروپا در ســال های  
)3-2002( و )87–198۶( را نیــز دارنــد که شــاید مهم ترین افتخارشــان 
به حســاب بیاید. در این بین نشــریه تیتان اسپورت از معدود رسانه های 
فوتبال در قاره آسیاســت که به شــکلی جالب، هر ســاله با نظرخواهی از 
روزنامه نــگاران آســیایی و همچنیــن پوشــش دهندگان رســانه ای فوتبال 
آســیا، مرد ســال قاره کهن را انتخــاب می کند. جایزه ای که البته مراســم 
خاصــی برای اهــدای آن برگزار نمی شــود، اما اغلب در حواشــی تمرین 
یا مســابقات، در اختیار بهترین بازیکن قرار می گیرد. امســال در لیســت 
پیشــنهادی تیتــان اســپورت که بــرای هیــأت ژوری ارســال شــده، نام دو 
بازیکــن ایرانــی دیده می شــود: »ســعید عزت اللهی و مهــدی طارمی.« 
این لیســت 25 نفره البته فهرستی است از بازیکنان پیشنهادی و داوران 
می تواننــد بــه بازیکنان دیگری هم رأی بدهند، اما درخشــش طارمی در 
پورتو باعث شد تا این بازیکن در لیست نشریه تیتان اسپورت قرار بگیرد.
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گروه ورزشــی/ یکشنبه شب مسابقات فوتبال در قاره اروپا 
پیگیری شــد و لژیونرهای فوتبال کشورمان برای تیم های 
خود به میدان رفتند. در حساس ترین بازی هفته نوزدهم 
لیگ اردیویســه هلند، فاینورد درحالی کــه برخلاف دیدار 
قبــل علیرضا جهانبخش را در ترکیب ابتدایی داشــت به 
مصــاف تیــم رده چهارمــی توئنتــه رفت و به تســاوی 1-1 
دســت یافــت. وینگر ایرانــی فاینورد پس از غیبت در ســه 
مســابقه با انگیزه زیاد برابر تیم توئنتــه قرار گرفت و چند 
بار شــانس خود را برای گلزنی و ارســال پاس گل امتحان 
کرد که البته دروازه بان توئنته مانع از این کار شــد. فاینورد 
در دقیقــه 30 توســط خیمنز گلزنــی کرد و توئنتــه هم در 
دقیقه ۶8 گل تســاوی را به ثمر رســاند تا بازی با تســاوی 
1 گلــه به پایان برســد. فاینــورد با این تســاوی ۴2 امتیازی 
شــد و همچنان صدرنشــین لیگ اردیویســه اســت.هفته 
نوزدهم لیگ کرواســی هم یکشــنبه شــب برگزار و دو تیم 
همشــهری دینامــو زاگــرب و لکوموتیو زاگــرب مقابل هم 
قــرار گرفتند که این مســابقه با برتــری 2-1 دینامو خاتمه 
پیــدا کرد. در این بازی صــادق محرمی، مدافع ملی پوش 

تیــم فوتبــال دینامــو از دقیقــه 81 در ترکیــب تیمش قرار 
گرفــت. دینامو با این برد 45 امتیازی شــد و به تنهایی در 
صدر جدول رده بندی لیگ کرواســی ایستاد.خبر دیگر در 
خصــوص لژیونرهــای فوتبال کشــورمان احتمــال حضور 
علــی قلی زاده در لیگ ترکیه اســت. وینگر تیم ملی ایران 
در هفته های گذشــته جایی در لیست تیم شارلوا نداشت 
و زمزمه هایــی مبنــی بر جدایی این بازیکــن از این تیم به 
گوش رسید. بر همین اساس سایت »Ajansspor« ترکیه 
گزارش داد که باشــگاه کاسیم پاشای این کشور با قلی زاده 
به توافقات نهایی رســیده اســت.علاوه بر این تیم فوتبال 
اتحــاد کلباء یکشــنبه شــب با هدایــت فرهــاد مجیدی در 
رقابت هــای لیــگ برتر امــارات به مصــاف البطائح رفت 
و ایــن بــازی در نهایــت بــا تســاوی 2 - 2 بــه پایان رســید. 
فرهــاد مجیدی بعد از بازی در نشســت خبری بشــدت از 
قضاوت هــای داور عصبانــی بــود و گفت: »مــن در جایی 
که عدالت رعایت نمی شــود، صحبتی ندارم. داور چطور 
پنالتــی گرفت درحالی که خطــا یک متر بیرون از محوطه 
بود. مگر اینجا VAR نیست! شاید اینجا قانونی دارد که ما 

اطلاع نداریم. شــاید در بازی ها داوران نتیجه را مشخص 
می کنند! متأســفم من دیگر حرفی ندارم.« مجیدی بعد 
از این اظهارات کوتاه با عصبانیت نشســت خبری را ترک 
کــرد. در این بین عملکرد ضعیــف مجیدی در هفته های 
گذشته باعث شده تا سرمربی سابق استقلال زیر ذره بین 
و نقد رســانه های این کشــور قرار بگیــرد. در همین رابطه 
صفحــه خبــری »کیــک آف« امــارات بــه نقــد از عملکرد 
مجیدی پرداخت و نوشــت: »اتحاد کلباء تیم خاکســتری 
اســت. ایــن تیــم یــک خــط می نویســد و یــک خــط را در 
لیــگ جا می گــذارد!« اتحاد کلباء در ایــن فصل با هدایت 
مجیــدی با گذشــت 14 هفتــه بــا 21 امتیاز در رده هشــتم 

جدول 14 تیمی قرار دارد.

قلی زاده در راه کاسیم پاشای ترکیه

دروازه بان تیم توئنته علیه جهانبخش

محمد محمدی سدهی/ فصل نقل و انتقالات لیگ برتر 
هفته گذشــته به پایان رســید و تیم ها با جذب بازیکنان 
مورد نظر خود، نقاط ضعف شــان را پوشــش دادند. در 
این بین برخی از تیم ها نام بازیکنان مازاد خود را منتشر 
کردنــد که یکــی از همان تیم ها، پرســپولیس بــود و نام 
بازیکنان مازاد خود را منتشر کرد. در لیست پرسپولیس 
نام ســیامک نعمتی، هافبک سرخپوشان که بازی های 
درخشــانی برای ایــن تیم در ســال های اخیر به نمایش 
گذاشــته بود، وجود داشت که البته به دلیل عدم توافق 
او با پرســپولیس قرارداد هافبک سرخپوشان فسخ نشد 
تــا نعمتی مجدداً به لیســت پرســپولیس اضافه شــود. 
در ایــن شــرایط در حالی که رســانه ها اخبــار حضور این 
بازیکــن در جمــع سرخپوشــان را منتشــر کــرده بودنــد، 
هافبــک پرســپولیس روز شــنبه در تمرینــات ایــن تیــم 
شــرکت نکرد و این موضوع باعث شــد تــا نعمتی ظهر 
دیــروز در ســاختمان باشــگاه حضور یابد و جلســه ای با 
مدیران پرسپولیس درباره آخرین وضعیت خود برگزار 
کنــد. هافبک شــماره 88 پرســپولیس پــس از پایان این 
جلســه اظهار کرد: »در این مدت مصاحبه نکرده بودم 
چــون در فضــای مجازی حاشــیه هایی مطرح شــده که 
خیلی از آنها دروغ بود. جلســه خوبی داشتیم و با توجه 
به اینکه با باشــگاه قرارداد دارم، همه چیز را به باشــگاه 
و آقــای گل محمدی ســپردم و امیــدوارم هر تصمیمی 
کــه می گیرند، برای من و باشــگاه خوب باشــد. من تابع 
تصمیمــات باشــگاه و آقــای گل محمــدی هســتم.« او 
در پاســخ به این ســؤال که آیا در پرســپولیس می ماند یا 
خیــر گفــت: »ان شــاءالله می مانــم. می خواهم بــا آقای 
گل محمــدی هم صحبت کنم. این فوتبال اســت و این 
حواشــی برای هر بازیکنی رخ می دهد. امیدوارم به تیم 
برگــردم تا به خودم و باشــگاه کمک کنــم.« در این بین 
روز شــنبه اعلام شد که باشگاه پرسپولیس اجازه حضور 
ایــن بازیکــن را در تمرینــات تیم نداده اســت و هافبک 
پرســپولیس درخصوص این موضوع افــزود: »واقعیت 
ندارد. من سر تمرین نرفتم و به همین خاطر به باشگاه 

آمــدم و صحبــت کردم. ان شــاءالله خبرهــای خوبی در 
چنــد روز آینــده می شــنوید.« نعمتی درمــورد اینکه آیا 
پس از باقی ماندن در لیست پرسپولیس با گل محمدی 
صحبت کرده اســت، توضیح داد: »ان شــاءالله به زودی 
حتمــاً صحبــت می کنــم.« وی درخصــوص اینکــه در 
سال های گذشته یکی از ستارگان پرسپولیس بود و به جز 
بحــث فنــی و اعتقــاد مربی، چــه اتفاقی افتــاد که کمتر 
در فصــل جــاری بازی کــرد و از روزهــای اوجش فاصله 
گرفت، عنوان کرد: »فوتبال است و برای هر بازیکنی این 
مســائل پیش می آید. امیدوارم همه مشکلات به زودی 
تمــام شــود و تا چنــد روز آینــده اتفــاق خوبــی بیفتد.« 
هافبک پرســپولیس درمورد اینکه خــودش تمایل دارد 
چه اتفاقی بــرای او بیفتد، گفت: »خیلی فکر نمی کنم. 
امیــدوارم فقط بتوانم به تیم بازگــردم و با کمک کردن 
به خودم و باشــگاه، هواداران نیز شــاد شــوند.« نعمتی 
درخصــوص اینکه برخــی نفرات دیگر هم شــرایط وی 

را داشــتند امــا جنگیدنــد و به قول فوتبالی هــا حق خود 
را گرفتنــد، پاســخ داد: »مــا هــم می جنگیــم و بــار دیگر 
حق مان را می گیریم.« او در پاسخ به این سؤال خبرنگار 
»ایران« که چرا این اتفاق برای تو افتاد تنها این جمله را 
بیان کرد: »فوتبال بی رحم است.« پس از غیبت نعمتی 
در تمرین پرســپولیس برخی از رســانه هــا اعلام کردند 
کــه گل محمــدی اجــازه ورود ایــن بازیکن را بــه تمرین 
نداد؛ موضوعی که توســط نعمتی تکذیب شــد. در این 
شــرایط محمد محمدی، معاون باشگاه پرسپولیس در 
جلســه ای که دیروز برگزار شــد، حضور داشت و نعمتی 
پــس از تشــریح اتفاقــات رخ داده در روزهــای گذشــته 
از محمــدی خواســت تا زمینــه بازگشــت او را به تمرین 
فراهــم کند. نعمتی از انگیزه هــای فراوانش برای ادامه 
کار بــا تیــم خبــر داده و تأکید کرد ســعی می کنــد از این 
پس بدون هیچ مشکل و حاشیه ای کار خودش را دنبال 
کند. طی پیگیری های خبرنگار »ایران« معاون باشــگاه 
پرسپولیس به نعمتی وعده داده که هرکاری در توان او و 
مدیریت باشگاه باشد انجام دهد تا در نهایت همه چیز 
ختم به خیر شــود. یکــی از مدیران سرخپوشــان اعتقاد 
دارد کــه نعمتی یکــی از بازیکنان خوب پرســپولیس در 
ســال های اخیر به حساب می آید به علاوه نعمتی بارها 
از علاقه قلبی اش به تیم صحبت کرده اســت، البته این 
درســت اســت کــه او چند وقتی اســت از نظر فنــی اُفت 
کرده اما با توجه به ســابقه درخشــان نعمتی، حضور او 
در جمع بازیکنان مازاد موضوع خاصی است. بر همین 
اساس امروز )دوشنبه( محمدی در تمرین سرخپوشان 
با گل محمدی صحبت خواهد کرد و آخرین تلاش خود 
را بــرای حفظ این بازیکــن در جمع سرخپوشــان به کار 
خواهد بســت. باشــگاه در تلاش اســت که در خصوص 
این موضوع هم شــأن نعمتی و هم شأن باشگاه حفظ 
شود اما در این میان اولویت اصلی در خصوص موضوع 
سیامک نعمتی نظر گل محمدی است که باید سرمربی 
سرخپوشــان مجوز حضور شــماره 88 سرخپوشان را در 

تمرین تیم صادر کند.

وعده مدیر ورزشی پرسپولیس: برای راضی کردن یحیی از هیچ کوششی دریغ نمی کنم

سیامک نعمتی: فوتبال بی رحم است

گروه ورزشی/ دوران 3 فصل و نیم حضور سیاوش 
یزدانــی در اســتقلال ســرانجام بــه پایــان رســید. 
مدافعــی کــه در ابتــدای لیگ نوزدهــم و در زمان 
حضور آندره آ اســتراماچونی روی نیمکت آبی ها 
از اصفهــان راهی تهران شــد تا لباس اســتقلال را 
بــر تن کند امــا حالا یک بار دیگــر به نصف جهان 
برگشــته تا مجدداً برای ســپاهان به میــدان برود. 
یزدانــی که در اســتقلال، روزهای پرفراز و نشــیبی 
را ســپری کرد، در بازی برگشــت این فصل مقابل 
ســپاهان که در هفته شــانزدهم لیگ برتــر برگزار 
شــد، در لحظــات پایانــی مرتکب خطــای پنالتی 
شد تا ســپاهان 2-1 پیروز آن مسابقه شود. پس از 
آن، ریکاردو ساپینتو سرمربی پرتغالی آبی پوشان 
پایتخت به یزدانی اعلام کرد که نیازی به او ندارد 
و باشــگاه اســتقلال هــم در آخرین دقایــق نقل و 
انتقالات زمســتانی، به صورت یک طرفه قرارداد 
ســیاوش را فسخ کرد تا یک جای خالی در لیست 
بزرگســالان خــود داشــته باشــد. در ایــن شــرایط، 
اخبــاری درباره علاقه ســپاهان به یزدانی منتشــر 
شــد تا اینکــه بالاخــره ایــن انتقال شــکل گرفت و 
یزدانی با قراردادی 2.5 ســاله به جمع شــاگردان 
ژوزه مورایــس اضافــه  شــد. یزدانی کــه لیگ های 
هفدهم و هجدهم را برای سپاهان به میدان رفته 
بــود، حالا یک بــار دیگر به اصفهان برگشــته تا به 

فوتبالش در این تیم ادامه دهد.

ë  یزدانــی: غیرتــم لگدمال شــد، قربانــی بمب های
فرضی شدم!

یزدانــی پــس از جدایــی پرماجــرا از اســتقلال، با 
انتشار پیامی از آبی ها خداحافظی کرد. او در صفحه 
شخصی اش نوشت در آن آمده: »خانه جایی است 
که وقتی سرپناه خود را از دست داده ای، به آنجا پناه 
می بــری اما امــان از روزی که خانه خــودت هم امن 
نباشــد. روزی که با اســتقلال با شــوق و ذوق قرارداد 
امضــا کردم، هرگز فکر نمی کــردم خداحافظی ام از 
تیم محبوبم به این شــکل باشد اما حالا با دلی  پر از 
غم و اندوه، با کلی خاطره تلخ و شیرین دست تقدیر 
مــا را از هــم جدا کرد. شــما می خواهید بــه رؤیایتان 
ادامــه دهید امــا دیگــر نمی توانیــد، حالا دیگــر این 
جدایی رؤیا نیست و واقعیت است حالا من به شما 
نیاز دارم چون همیشــه عشق را به من نشان دادید. 
شــاید هرگز فکر نمی کردم به خاطــر وعده ترکاندن 
بمب، قربانی شــوم که اگر این اتفاق برای هر یک از 
همبازیانم می افتاد و لحظه آخر بیرونش می کردند، 
ســکوت نمی کــردم. هرگــز فکر نمی کردم  بی ســر و 
صدا چند هفته با کمر مصدوم و تزریق آمپول برای 
اســتقلال بازی کنم ولی حتی یــک نفر درون تیم به 
این موضوع اشــاره نکند و حتی مربیان هموطنم از 
ترس به هواداران حرفی نزنند. هرگز فکر نمی کردم 
که  یک روز غیرتم را لگدمال کنند، چون دنبال بهانه 
می گشــتند که من و امثال من را قربانی کنند. هرگز. 

در آخر، خدا را شــکر می کنم به وعــده ای که روز اول 
پوشــیدن پیراهن اســتقلال مقابــل فولاد بــه خودم 
دادم عمــل کردم، تا روز و لحظه آخر ایســتادم، دم 
نــزدم، نفــس عمیــق کشــیدم و بغضم را خــوردم. 
رفتم چون خانه ام امن نیســت، ممنون بابت تمام 
خاطرات شــیرینی که برایم رقم زدید، ممنون که با 
حمایت از اســتقلال به من عشق، تعصب و غیرت 
دادید. همیشه مدیون شما هستم و یک تکه از قلبم 
همیشــه پیش شــما می ماند. از همه شــما حلالیت 

می طلبم اگر خوب یا بد بودم، دوستتان دارم.«
ë  مؤمنی: ساپینتو با کنار گذاشتن یزدانی استقلال را

با آبرو نشان داد
محمــد مؤمنــی عضــو هیــأت مدیره اســتقلال، 
درمورد کنار گذاشتن یزدانی از تیم، به فارس گفت: 
»این مســأله نظر ســرمربی اســت. او در مورد تیم و 
بازیکنان اختیار تام دارد. ســرمربی تیم است و حق 
دارد. مــا هــم ورود نمی کنیــم. بــه هرجهــت از دید 
ساپینتو، سیاوش یزدانی اتفاقاتی را رقم زده است. 
باشــگاه هم تمام تلاشش را به کار می گیرد تا پشت 
ســاپینتو باشد و هرچه نیاز داشــته باشد هم باشگاه 
برایش فراهم می کند. به گفته خود ساپینتو، خیلی 
به یزدانی میدان و فرصت داده شد اما خود بازیکن 
از ایــن فضــا اســتفاده نکــرد. باشــگاه نبایــد متضرر 
شــود. بازیکن در تیم بزرگ اســتقلال باید از جان و 
دلش مایه بگذارد. همه چیز برای اســتقلال و برای 

زنده نگه داشــتن نام استقلال است. ساپینتو با این 
عمل، استقلال را با آبرو و زنده جلوه داد. در 

استقلال هر فردی هر عملی را نمی تواند 
نمی توانــد  هرکســی  بدهــد.  انجــام 

هرکاری دوست داشته باشد، انجام 
بدهد. پیشــینه و پشتوانه هواداری 

تیــم می گویــد چــه کســی چــه 
کار می کنــد و چــه رفتارهایــی 
دارد. این ها دال بر این اســت 
کــه ایــن تیم زنــده اســت. به 
خاطــر همین ســاپینتو چنین 

تصمیمی گرفت.«
در  الان  اینکــه  مــورد  در  او 

لیســت تیــم یــک جــای خالــی 
ایجاد شده و قرار بود یک بازیکن 

جــذب شــود امــا تــا الان اتفاقــی 
نیفتــاده، عنــوان کرد: هــر قولی که 
حتمــاً  داده  زاده  فتــح الله  علــی 
عملیاتــی می شــود. مــا هــم بــه او 
کمــک می کنیم تا این اتفاق بیفتد 
همان طور که در بــاز کردن پنجره 
نقــل و انتقالاتــی کمــک کردیــم. 
بــا تشــخیص ســاپینتو و مدیریت 
فتح الله زاده حتماً یک نفر به تیم 

اضافه می شود.

 یزدانی به اصفهان رفت تا دوباره برای سپاهان در نقش جهان بازی کند

بازگشت به صحنه جرم!

فسخ یک طرفه قرارداد یزدانی توسط باشگاه استقلال، می تواند 
تبعات مختلفی داشته باشد. استقلال در حالی تخلفات صورت 
گرفته توســط یزدانی را دلیل فســخ قرارداد با این بازیکن اعلام 
کــرده که طبــق آیین نامــه نقل وانتقالات ســازمان لیــگ فوتبال 
ایران، در قراردادی که میان بازیکن و باشــگاه منعقد شــده، هر 
یک از دو طرف می توانند در شــرایط مشــخصی اقدام به فســخ 
قــرارداد کننــد. طبق مــاده 1۵ ایــن آیین نامــه، طرفین قــرارداد 
می تواننــد بــا داشــتن »دلیــل موجــه« اقدام به فســخ قــرارداد 

کننــد. در حال حاضر، طرفی که باید حقانیت خود را ثابت کند، 
باشگاه استقلال است که قرارداد یزدانی را یک طرفه فسخ کرده 
و در غیر این صورت اســتقلال با شکایت بازیکن مذکور احتمالًا 
محکــوم بــه جریمــه و پرداخــت غرامــت و شــاید محرومیت از 
نقل وانتقالات می شــود. به گزارش ایســنا، باشگاه استقلال چند 
مــورد انضباطــی را بــرای یزدانی در نظر گرفته که بــا آنها بتواند 
فسخ  یک طرفه این قرارداد را موجه کند. در حال حاضر دعوای 
حقوقــی یزدانــی و اســتقلال وارد فرایند قضایی خود نشــده اما 

طبق بند یک ماده 18 آیین نامه نقل و انتقالات سازمان لیگ، 
در همــه موارد فســخ قرارداد بدون داشــتن »دلیــل موجه«، 
طرف فسخ کننده قرارداد موظف به پرداخت غرامت است. 
البته هنوز اعلام نشــده که یزدانی از استقلال شکایت خواهد 
کــرد یــا خیر امــا نکته مهم این اســت کــه بازیکن، تابســتان 
امســال قرارداد خــود را در دوره مدیریت مصطفی آجرلو تا 
سال 1۴03 تمدید کرده و در هنگام جدایی یک سال و نیم از 

قراردادش باقی مانده بود.

یک جدایی بی دردسر یا محرومیت و جریمه برای استقلال؟

هیچ جای دنیا، حین بازی توپ به زمین نمی اندازند

سیدجلال: مربی خارجی فولاد صداهای عجیب درمی آورد!
ســیدجلال حســینی که اولین فصل حضور روی نیمکت پرســپولیس به عنوان دستیار 
یحیــی گل محمــدی را ســپری می کند، در این مدت مشــغول کســب تجربــه از مربیان 
پرســپولیس و همچنین شــرکت در کلاس های مربیگری بوده تا با دریافت مدرک خود 
روی نیمکت بنشیند. کاپیتان پیشین سرخپوشان پایتخت، در مورد اتفاقات بازی فولاد، 
به ورزش ســه گفت: »بازی کردن با فولاد در اهواز برای همه تیم ها ســخت اســت و ما 
هم خود را برای یک بازی سخت آماده کرده بودیم، اما در طول بازی اتفاقاتی را شاهد 

بودیم که واقعاً عجیب و غریب بود و به نظر 
مــن در شــأن هیــچ تیمی نیســت. بــه نظرم 
اینکه این همه اعتــراض هماهنگ به داور از 
ابتــدای بازی انجام شــود، عجیب بــود. برای 
هــر خطا یا اوت ســاده هــم بــه داور اعتراض 
می کردند و مشخص بود که می خواهند داور 
را تحــت تأثیر قــرار دهند. عــلاوه بر نیمکت، 
کلــی آدم هم روی ســکوها بود که مشــخص 
بود هماهنگ شــده عمل می کننــد و فقط با 
دادوفریاد می خواستند کار داور را سخت کنند 
که در نهایت موفق هم شــدند.«او درباره جو 
ورزشگاه یادآور شد: »مگر قبل از بازی نگفتند 
که بازی بدون تماشاگر است؟ پس این همه 

آدم پشــت نیمکــت فولاد از کجا آمده بودند؟ این نمی شــود که قوانیــن فقط در تهران 
رعایت شــود. چرا ناظران و نمایندگان فدراســیون فقط در تهران سختگیری می کنند؟ 
بعد ما دیدیم که بین دو نیمه تازه می خواســتند این افراد را بیرون کنند و جالب اینکه 
بعد از شروع بازی همه آنها دوباره برگشتند. به نظر من، مشکل اصلی از سازمان لیگ 
و فدراسیون است که قدرت کافی برای برگزاری درست بازی ها و اجرای قوانین را ندارند 
وگرنه در هر شهری که ما رفتیم وضعیت همین بود ولی علاوه بر اینکه فولاد تماشاگر 
داشــت، این افراد فحاشــی و توهین هم می کردند. واقعاً نمی شد طوری مدیریت کرد 
که این افراد وارد ورزشگاه نشوند؟«حسینی ادامه داد: »ما فوتبال بازی می کنیم و فولاد 
آمــده بــود که بــرای امتیاز گرفتن جلوی پرســپولیس، بازی را به جنگ و دعوا و حاشــیه 
بکشــاند و موفق هم شــدند. یک مربی خارجی داشــتند که از اول بازی روی ســکو فقط 
داد می زد و چون فارســی بلد نبود، بعضی مواقع که بقیه افراد کنارش به داور فحاشی 
می کردند او صداهای عجیب و غریبی درمی آورد! به نظر من این ها قشــنگ نیســت و 
از آن بدتر اینکه دوبار وســط بازی توپ را داخل زمین انداختند که این کارها را در لیگ 
محلات هم دیگر نمی بینیم.«سیدجلال خطاب به مسئولان تصمیم گیر فوتبال عنوان 
کرد: »وقتی می گویم فدراسیون در زمینه برگزاری بازی ها ضعف دارد، یکی از دلایلش 
در عملکرد داوران اســت. آقای بنیادی فر داور خوبی است اما در این جو واقعاً ترسیده 
بــود و نتوانســت بــازی را مدیریت کند. البته قبــول دارم که هر داوری بــا این فضایی که 
درست کرده بودند، کار سختی داشت اما داور بین المللی از چه چیزی می ترسد که آن 
پنالتی واضح را نمی گیرد؟ ما واقعاً چند هفته است که از داوری ضربه می خوریم ولی 
چون سکوت کردیم و مثل بقیه تیم ها به داوران حمله نکردیم باید این طوری سرمان 
را ببرنــد؟ در این هفته ها ســرمان در کار خودمان بود و فقــط روی تمرین و بازی تمرکز 

کرده بودیم وگرنه ما هم بلدیم مثل خودشان رفتار کنیم.«

همدردی سرخابی ها با زلزله زدگان آذربایجان
یکشــنبه شب زلزله شــدیدی خوی و سایر قسمت های آذربایجان غربی و شرقی را 
لرزاند که بر اساس گزارش های رسمی، آسیب جانی برای هم میهنان در پی داشته 
اســت. ایــن موضوع باعث شــد تا باشــگاه پرســپولیس در این خصــوص بیانیه ای 
صادر کند. در متن بیانیه پرســپولیس آمده است: »باشگاه پرسپولیس ضمن ابراز 
همدردی با زلزله زدگان خوی، آذربایجان غربی و دیگر مناطق، از سایر هم میهنان 
درخواســت دارد تــا حد توان کمک های خود را از مــردم زلزله زده دریغ نکنند تا در 
این روزهای زمستانی و سرد، مشکلات آنها به حداقل برسد.« باشگاه استقلال نیز 
با انتشــار متنی با قربانیان زلزله در دو استان آذربایجان غربی و آذربایجان شرقی، 
ابراز همدردی کرد که در آن آمده است: »باشگاه استقلال به این وسیله ضمن ابراز 
همدردی و آرزوی بهبودی و ســلامتی برای هموطنان آســیب دیده در زلزله شــب 
گذشته)شــنبه شب(، از کلیه هموطنان جهت یاری رســاندن به مردم آسیب دیده 
دعوت به عمل می آورد و آمادگی خود جهت هرگونه همکاری با نهادهای ذی ربط 
به منظور کمک رســانی به مناطق آسیب دیده را اعلام می کند و برای جانباختگان 

این حادثه آرزوی غفران الهی و برای بازماندگان آرزوی صبر دارد.«

جلسه فراکسیون ورزش با تاج و هیأت رئیسه اش

3 تصمیم مهم برای فوتبال در مجلس گرفته شد
مهــدی تــاج رئیس فدراســیون فوتبــال، دیروز بــه همراه برخــی اعضای 
هیأت رئیســه و تعدادی از مدیران باشگاه ها مثل علی فتح الله زاده برای 
برگزاری نشســت با اعضای فراکســیون ورزش مجلس شــورای اســلامی 
بــه ســاختمان مجلس رفت. محمــد مهدی فروردین رئیس فراکســیون 
ورزش مجلــس شــورای اســلامی، در ایــن خصــوص بــه فــارس گفــت: 
»در این نشســت پیرامون ســه موضــوع بحث و تصمیم گیری شــد. یکی 
حضور تماشــاگران در مســابقات لیگ برتر، دیگــری موضوع کمک داور 
ویدئویی)VAR( و سوم تعیین تکلیف باشگاه های فاقد پروانه حرفه ای. 
دربــاره حضــور تماشــاگران در مســابقات فوتبــال لیگ برتــر تصمیم بر 
این شــد تا مســابقات این لیگ از این پس با ظرفیــت کامل برای حضور 
تماشــاگران برگزار شــود. همچنین تصمیم گرفته شــد تــا اقدامات لازم 
برای برگزاری لیگ برتر در سال آینده با سیستم VAR فراهم و در فصل 
 VAR آینده لیگ برتر فوتبال، مســابقات با تجهیز ورزشــگاه به سیســتم
برگزار شــود. درباره باشــگاه های فاقد پروانه حرفه ای تصمیم بر این شد 
تا باشــگاه هایی که هنوز ایــن پروانه را دریافت نکرده اند، هرچه ســریع تر 
نســبت بــه اخذ آن اقــدام کنند و بنا شــد تا در هفته آینده طی جلســه ای 
که برگزار خواهد شــد گزارشی از اقدامات انجام  شده برای این منظور به 

فراکسیون ارائه شود.
سال آینده باید در لیگ برتر VAR داشته باشیم

تاج: برای تیم ملی با کوپر مذاکره نکردیم
 تاج پس از نشســت فراکســیون ورزش با هیأت رئیســه فدراســیون فوتبال و 
مدیران باشــگاه های لیگ برتری، درباره آخرین وضعیت VARعنوان کرد: 
»شــرکتی که با آن وارد مذاکره شــده ایم با صدا وسیما، ستاد اجرایی فرمان 
امــام)ره(، فولاد مبارکــه و فولاد خوزســتان قــرارداد دارد و دوربین های این 
مؤسســات را تأمین کرده اســت. مهم این است این شــرکت تأیید شده و ما 
بایــد» کمک داور ویدیویی« را به هر طریقی که شــده راه اندازی کنیم. نباید 
شرایط به نحوی پیش برود که تاجیکستان و ترکمنستان در AFC کمک داور 
ویدیویی داشته باشند و ما هنوز 
بــه دنبــال آن باشــیم کــه با چه 
شــرکتی قــرارداد ببندیم. ســال 
 VAR آینــده بایــد در لیــگ برتر
اشــتباهات  تــا  باشــیم  داشــته 
داوری نیــز بــه حداقــل برســد. 
تجهیز ورزشگاه ها به کمک داور 
ویدیویی حق تماشاگران فوتبال 
است.«رئیس فدراسیون به این 
ســؤال که حضور تماشــاگران در 
ورزشگاه ها چه زمانی حداکثری 
خواهــد شــد، پاســخ داد: »ایــن 
موضوع آهســته آهســته انجام خواهد شــد.«او درباره مباحث منتشرشــده 
پیرامــون فوتبــال پایه در مشــهد، نیز چنین نظــر داد: »این موضــوع باید از 
طریق دادستان مشهد پیگیری شود، چرا که آنها به صورت تخصصی روی 
ایــن موضــوع کار می کنند. آنچه که در رســانه ها مطرح شــده همه واقعیت 
نبوده اســت.«رئیس فدراســیون درباره انتخاب ســرمربی تیــم ملی فوتبال 
عنــوان کرد: »در این زمینه نیز ضرورت هایی وجــود دارد که ما آنها را دنبال 
خواهیم کرد. این مسأله یکی از اولویت های اصلی فدراسیون فوتبال است.
وی در خصوص مطرح شدن برخی گزینه ها مانند هکتور کوپر اظهار داشت: 
»اخیراً دیدم در فضای مجازی گزینه ای مطرح شــده و بســیاری در مورد آن 
اظهارنظــر کردند در حالی که از طریق فدراســیون فوتبال هیچ مذاکره ای با 
او انجــام نشــده بود.«تاج درباره وضعیــت تیم ملی امید نیــز توضیح داد: 
»تصمیــم مشــترکی مبنی بر انتخاب آقای کاشــانی برای ســمت مدیر تیم 
ملی امید برگزیده شده که این تصمیم مشترک از جانب فدراسیون فوتبال 
و کمیتــه ملــی المپیک بوده اســت. ســرمربی ایــن تیم نیز بــزودی انتخاب 
می شــود، چرا که یک ســال و 7 ماه دیگر باید در المپیک حاضر شویم ولی 

اولویت فعلی انتخاب سرمربی تیم ملی بزرگسالان است.


